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Van de voorzitter 
 

Beste leden, 

Het nieuwe jaar is alweer bijna een maand oud, 

maar ik wil u, mede namens mijn medebestuurs-

leden Nel Hoekstra, Annelies Heijnen en Rita 

Kemink, toch nog een bijzonder voorspoedig, 

vredig, veilig en vooral gezond 2025 toewensen.  

 

Wat ik u niet wil onthouden is, dat tijdens onze 

Algemene Ledenvergadering van 14 november  

een vervelende situatie ontstond. Tijdens het 

agendapunt over de herverkiezing van Rita 

Kemink als bestuurslid werd door enkele leden 

geopperd, dat zij al per 1 januari 2024, dus een 

jaar eerder dan de mening van het bestuur, af 

had moeten treden. De herverkiezing van Rita 

werd vervolgens niet meer aan de Algemene 

Ledenvergadering voorgelegd. Veel gedoe daar-

na, raadplegen van de notaris en zorgen dat wij 

niet maanden, of langer, zonder secretaris ver-

der zouden moeten. Om dit laatste te voorkomen 

was een ‘noodverband’ noodzakelijk.  

U leest er alles over in dit ASGM Nieuws, om te 

beginnen op de volgende pagina en ook in de 

concept-notulen van de Algemene Ledenverga-

dering, die zijn opgenomen op de pagina’s 12, 

13 en 14. 

 

Laat ik mij richten op positiever zaken: De kerst-

lunch in december was met de aanwezigheid 

van bijna één derde van onze leden een succes. 

Dat gold tevens voor onze dagtocht met afslui-

tend diner een week daarvoor. Een prima einde 

van het achtste bestaansjaar van onze vereni-

ging dus. Uiteraard mag u verwachten, dat An-

nelies, Nel, Rita en ik er ook dit jaar weer alles 

aan zullen doen om 2025 wat betreft onze ver-

eniging voor u aantrekkelijk te maken.  

 

Hartelijke groet, 

Nico de Vries 

 

Overleden 

 

Hr. H. Kruijswijk, Naarden 

Mw. G. Lieuwen-Carelse, Naarden 

Mw. A.J. Madsen-Nuis, Naarden 

Mw. J.G. Reeders-Coljee, Hilversum 

Hr. D.J. de Rijk, Bussum 

 

 

 

 

 

Nieuwe leden 

Mw. J.M. (Jenny) de Booij, Huizen 

Mw. M.J. (Marianne) Erkemeij-Stuivenberg,  

Huizen 

Mw. M.J.J.G. (Marianne) Giezeman-Courage, 

Bussum 

Hr. J.C. (Jos) van der Heiden, Huizen 

Mw. H.P. (Gonny) de Jager, Bussum 

Mw. M.J. (Margreet) de Leeuw, Bussum 

Hr. J. (Johan) Muizelaar, Naarden 

Mw. A.C. (Ans) Peters, Bussum 

Mw. G. (Greetje) Sijp-Pool, Bussum 

Mw. N. (Nelleke) Simons, Naarden 

Hr. A.F.L. (Ad) Welten, Huizen 

 

Agenda 

 

Za 1 feb. Samen lunchen Bussum 

Ma 3 feb. SeniorenCafé Bussum 

Wo 5 feb. Handwerkclub 

Do 6 feb. Klassieke Muziekochtend 

Ma 10 feb. SeniorenCafé Bussum 

Di 11 feb. SeniorenCafé Huizen 

Ma 17 feb. SeniorenCafé Bussum 

Wo 19 feb. Handwerkclub 

Do 20 feb. Kunstochtend 

Ma 24 dec. SeniorenCafé Bussum 

Di 25 feb. SeniorenCafé Huizen 

Do 27 feb. Filosofieochtend 

 

Plekje vrij in de agenda 

 

Do 6 mrt. Klassieke muziekochtend 

Do 20 mrt. Kunstochtend 

Do  27 mrt. Filosofieochtend  

 

Website 

www.seniorenvereniginggooisemeren.nl 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Op de website vindt u eventueel aanvullende  

informatie die voor u interessant kan zijn.  

Door het aanklikken van de advertenties, komt u 

auto-matisch op de website van de adverteer- 

ders.  
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Herbenoeming van Rita Kemink tot be-

stuurslid door bestuur ASGM 

 

Tijdens de laatste Algemene Ledenvergadering 

(ALV) van 14 november 2024 ontstond, bij het 

voorstel tot herverkiezing van Rita Kemink, dis-

cussie over de statuten op dit punt. Rita was, vol-

gens het door het bestuur opgestelde rooster van 

aftreden, aftredend per 1 januari 2025. De stel-

ling van enkele leden was echter, dat zij al per 1 

januari 2024 af had moeten treden. Hetgeen be-

tekent, dat Rita een jaar lang onterecht in het be-

stuur zou hebben gezeten. 

Inmiddels is navraag gedaan bij notaris Goos-

sens te Bussum, bij wie de ASGM destijds werd 

opgericht. De notaris onderschrijft de wijze waar-

op het bestuur de statuten interpreteert en Rita 

dus aftredend was per 1 januari 2025. Dit bete-

kent, dat Rita tijdens de ALV van 14 november 

‘gewoon’ zou kunnen zijn herkozen. Door voor-

noemde discussie heeft dit echter niet plaats 

kunnen vinden. Het feit, dat Rita niet kon worden 

herkozen als bestuurslid had tot gevolg dat wij, in 

ieder geval tot de eerstvolgende ALV in mei 

2025, een bestuurslid zouden missen. Zoals be-

kend fungeerde Rita als secretaris. 

Een zeer ongewenste situatie. Formeel gezien 

zou Rita, gedurende de periode van 1 januari tot 

eind mei 2025, ook moeten worden verwijderd uit 

alle publicaties zoals ons ASGM Nieuws, de 

website et cetera. Zelfs uitgeschreven uit de Ka-

mer van Koophandel. En haar taken zouden door 

iemand anders uit het bestuur moeten worden 

uitgevoerd. Om dit alles te voorkomen heeft het 

bestuur het besluit genomen Rita als bestuurslid 

te herbenoemen. Volgens artikel 7 lid 4a van on-

ze statuten kan het bestuur zelfstandig een be-

stuurslid eenmaal onmiddellijk herbenoemen. 

Deze herbenoeming heeft, vooruitlopend op de 

uitspraak van notaris Goossens, inmiddels 

plaatsgevonden tijdens onze bestuursvergade-

ring van 2 december 2024. 

 

Het is de eerste keer dat dit gebeurt bij onze ver-

eniging en wellicht voelt dit voor enkele leden 

ondemocratisch aan. Maar gegeven de ontstane 

situatie en ook de uiterst positieve reacties op de 

voorgenomen herverkiezing van Rita tijdens de 

ALV van 14 november, is dit besluit naar onze 

mening alleszins te billijken. 

Rita zal binnen het bestuur uiteraard weer de 

functie van secretaris vervullen. Zij is aftredend 

per 1 januari 2028. 

 

 

Voor de goede orde nogmaals het rooster van 

aftreden van het bestuur: 

Nico de Vries aftredend per 1 januari 2026 

Annelies Heijnen aftredend per 1 januari 2027 

Nel Hoekstra aftredend per 1 januari 2027 

Rita Kemink aftredend per 1 januari 2028 

 

Nico de Vries, voorzitter 

 

Vacature(s) redactie ASGM Nieuws 

 

Sinds eind 2019 ben ik betrokken bij de redactie 

van ons ASGM Nieuws. In eerste instantie sa-

men met Lucie Wil-

mer. Later, vele ja-

ren, alleen. Het is 

nog ver weg, maar 

ik wil nu al aankon-

digen, dat ik mijn 

redacteurschap  

uiterlijk eind dit jaar 

zal beëindigen.  

Deze vroege aan-

kondiging maakt het 

mogelijk ruim de tijd 

te hebben om kan-

didaten te vinden en 

deze in te werken. 

Bij voorkeur bestaat de redactie uit twee perso-

nen, zodat er altijd een vervanger is. 

Heeft u belangstelling voor deze leuke functie of 

wilt u meer weten? Neem dan contact met mij op: 

Nico de Vries,  035-5265517 of  

 voorzitter@seniorenvereniginggooisemeren.nl 
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Herinneringen aan  

Mevrouw Jos Reeders 

 

Jarenlang was Jos met haar man één keer per 

maand op de vrijdagmiddag aanwezig om de 

boekjes, van toen nog het ANBO Nieuws, te ver-

delen voor de bezorgers. 

De boekjes werden gedrukt in de kelder van de 

drukkerij op de Huizerweg 56.  

Wij kregen deze vervolgens aangereikt om ze te 

verdelen voor de bezorging. 

Dit verdelen deed ik, naast Jos en haar man, sa-

men met Monica Vuister, Joke Hagen en ene 

Nico, een leerling van de Ambachtsschool. 

Dit deden wij met veel plezier en samen hebben 

wij heel wat afgelachen…... 

Toen de ANBO afdeling Bussum, Naarden, Mui-

den, Muiderberg werd opgeheven zijn wij verder 

gegaan als ASGM, die op 14 november 2016 

werd opgericht. 

Dit onder leiding van Hannie Walet, Joke Hagen 

en Paul van Vliet 

De ploeg bezorgers, waaronder natuurlijk Jos 

Reeders, bleef hetzelfde als tijdens de ANBO-

periode; het aantal leden was helaas wel erg ver-

minderd; 

Het ASGM Nieuws wordt nu in Duitsland gedrukt 

en maandelijks bij mij afgeleverd; via Rita wordt 

het  mij gebracht en ik verdeel het Nieuws ver-

volgens naar de bezorgers. 

Jos heeft nog een paar jaar mee kunnen helpen 

(haar man was intussen overleden), dit totdat het 

lopen niet meer zo gemakkelijk voor haar ging. 

Voor haar is toen een andere bezorger geko-

men. 

Ik kijk terug op een fijne gezellige samenwerking 

met Jos.  

 

Dank je wel Jos en rust zacht . 

 

Rieky de Graaf,  

Coördinator Distributie ASGM Nieuws 

Aangifte Inkomstenbelasting 2024 

 

 
We zijn al weer een kleine maand op weg in 

2025. Voor een aantal van u zal dat betekenen, 

dat u er rekening mee mag houden, dat er aan-

gifte inkomstenbelasting 2024 gedaan zal moe-

ten worden. Dat gebeurt gangbaar in de maan-

den maart en april. Eerder dan 1 maart kan niet, 

want dan is het programma van de Belasting-

dienst nog niet beschikbaar. 

Misschien heeft u al bericht ontvangen van de 

Belastingdienst dat u aangifte IB 

(inkomstenbelasting) moet doen over 2024 of 

komt dat binnenkort. Het kan natuurlijk ook, dat u 

geen verzoek krijgt van de Belastingdienst, maar 

wel denkt geld terug te krijgen. Ook dan kan er 

aangifte gedaan worden. 

Zoals ieder jaar zijn onze belastinginvullers weer 

bijgeschoold en op de hoogte van de veranderin-

gen die van toepassing zijn voor uw aangifte. Als 

u hulp wilt bij uw aangifte zult u (i.v.m. met de 

AVG) zelf contact op moeten nemen met één 

van onze belastinginvullers. 

De belastinginvullers van de ASGM werken met 

een machtiging. Als zij al eerder een machtiging 

voor u aangevraagd hebben, is deze mogelijk 

nog geldig. Zo niet, dan kan er een nieuwe aan-

gevraagd worden.  

Zij kunnen u ook helpen als er vragen zijn over 

de huur- en zorgtoeslag. 

 

Neem gerust contact op met: 

Dick de Graaf  06-13601970  

 degraaf45@ziggo.nl 

Jan van Kooten  035-6943668 

 g.j.van.kooten@planet.nl  

Lucie Wilmer  035-5255652 

 luciewilmer@gmail.com 

 

Lucie Wilmer 

mailto:luciewilmer@gmail.com


 5 

 Samen lunchen Bussum 

 

Lieve leden, 

Wij zijn oud genoeg om ons 1975 te herinneren. 

Maar weet u nog hoe onze samenleving er toen 

uitzag? Misschien in grote lijnen, maar wij heb-

ben het eens voor u op een rijtje gezet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Er woonden toen in Nederland 13.599.000 men-

sen, 6.772.000 waren man en 6.827.000 vrouw. 

Er werden 178.000 kinderen geboren en 114.000 

mensen stierven. Er was een toestroom van 

127.000 immigranten. Het aantal huwelijken, dat 

werd gesloten was 100.000 en er werden 20.000 

echtscheidingen uitgesproken. De gemiddelde 

leeftijd van de huwende man was 26 jaar en die 

van de vrouw 23. Een man werd gemiddeld 71 

jaar oud en een vrouw 77. Een gemiddeld huis-

houden bestond uit twee personen. Het modale 

jaarinkomen bedroeg toen f. 10.437,00  

(€ 4.736,10). Een kg. aardappelen kostte toen 

omgerekend € 0,27, een brood € 0,59, een kg. 

kaas € 3,96, 1 liter melk € 0,43,  

1 kg. riblappen € 4,37, 1 kg. suiker € 0,70 en een 

pakje roomboter € 0,94 . 

Tot de populairste meisjesnamen behoorden: 

Maria, Monique, Johanna, Esther en Sandra. 

Bij de mannelijke nakomelingen werd het meest  

gekozen voor: Johannes, Jeroen, Jan, Dennis en 

Patrick.  

In 1900 telde Nederland ruim 5 miljoen inwoners. 

In 1950 was dat aantal verdubbeld. In 1975 was 

het aantal dus opgelopen tot ruim 13,5 miljoen. 

Eind 2024 heeft Nederland 18 miljoen inwoners. 

In 2027 wordt verwacht, dat wij de 19 miljoen 

bereiken en naar verwachting telt Nederland in 

2070 zo’n 20,7 miljoen inwoners. Dat wordt dus 

hard doorbouwen de komende jaren! De bevol-

king stijgt vooral door migratie en verlengde le-

vensduur. Naar verwachting is in 2040 een kwart 

van de bevolking 65 jaar of ouder.  

 

Een kijkje in het verleden en ook in de toekomst. 

Dat doen wij ook vaak bij ons Samen lunchen. 

Wij gaan weer 

met elkaar 

een hapje 

eten op zater-

dag 1 februari. 

Natuurlijk bij 

de ons ver-

trouwde lunch-

room Beetje 

Bijzonder aan het Julianaplein 90 te Bussum. De 

lunch vangt aan om 12.30 uur  

 

U kunt zich voor deze lunches opgeven tot don-

derdag 30 januari.  

Dit kan bij: 

Lidemey Visser,  035-8889959 of 

Ditte van Doorn,  06-55918411 

 

Lidemey heeft een antwoordapparaat.  

Bij Ditte kunt u uiteraard inspreken op de voice-

mail. Spreek duidelijk uw naam en telefoonnum-

mer in. Bent u onverwacht verhinderd, laat dit 

dan a.u.b. weten.  

Bij voorkeur per pin betalen. 

 

Bronnen: Historische Archief en CBS 
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SeniorenCafé Bussum 

 

Lieve leden, 

Wordt de ‘Tocht der Tochten’ dan eindelijk weer 

eens verreden? Wij hebben het natuurlijk over de 

Elfstedentocht, de bijna 200 km. lange schaats-

tocht langs elf Friese steden, die ooit stadsrech-

ten kregen. 

De tocht 

voert van 

startplaats 

Leeuwarden 

naar Sneek, 

IJlst, Sloten, 

Stavoren, 

Hindelopen, 

Workum, 

Bolsward, 

Harlingen, 

Franeker en 

Dokkum 

weer naar 

finishplaats 

Leeuwarden. Deze elf steden moeten allemaal 

door de schaatser worden aangedaan. Een be-

kende plaats is Bartlehiem die door de schaat-

sers twee keer moet worden aangedaan. Eén 

keer op weg naar Dokkum en één keer van Dok-

kum naar Leeuwarden. Daar wordt gefinisht op 

de Bonkevaart. De Elfstedentocht werd voor het 

eerst in 1909 verreden en wordt maximaal één 

keer per jaar gehouden. Dat gebeurt natuurlijk 

vaker niet dan wel. De Elfstedentocht werd na 

1909 nog slechts veertien keer verreden. 

In 1912, 1917, 1929, 1933, 1940, 1941, 1942, 

1947, 1954, 1956, 1963, 1985, 1986 en 1997. 

De tocht kent wedstrijdrijders en toerrijders. Het 

snelst werd gereden door de winnaar van 1997, 

Henk Angenent, die de afstand aflegde in 6 uur 

en 49 minuten. De winnaar van 1909, Minne 

Hoekstra, deed er met 13 uur en 50 minuten het 

langst over. Van de in 1997 gestarte 16.738 deel-

nemers behaalde 69% de finish. Aan de tocht 

van 1909 namen slechts 23 rijders deel. 

De meest tot de verbeelding sprekende ‘Tocht 

der Tochten’ was toch wel die van 1963. 

Deze was zeer zwaar. Het vroor, er stond een 

harde wind en het ijs was erg slecht. 

Van deze tocht werden ook televisiebeelden uit-

gezonden. Van de 9.268 gestarte deelnemers 

haalden slechts 57 wedstrijdrijders en 72 toerrij-

ders het Elfstedenkruisje.  

Reinier Paping uit Ommen won deze barre tocht. 

In 2009 is deze Elfstedentocht verfilmd. De film 

kreeg als titel ‘De Hel van ’63’.  

En ongetwijfeld 

weet u het nog: 

in 1987 deed 

onze huidige 

koning, Willem 

Alexander, ook 

mee. Dit onder 

de naam W.A. 

van Buren. Hans 

Wiegel, destijds 

Commissaris 

van de Koningin 

in Friesland re-

gelde een start-

bewijs voor hem. 

Hij overnachtte de nacht voor de start ook bij 

Wiegel. Anoniem blijven lukte niet, want bij de 

vijfde stad, Stavoren, werd hij herkend. Om 21.45 

uur voltooide hij zijn Elfstedentocht. Een grote 

prestatie want veel tijd om te oefenen was er 

niet. Een paar rondjes op het Naardermeer was 

het enige dat hij ‘in de benen’ had.  

Hij vervulde in die periode zijn militaire dienst-

plicht en was gelegerd in Den Helder. 

Hoe lang zou het nog duren voordat de vergade-

ring van de 22 Rayonhoofden besluit tot “It giet 

oan”, Fries voor “het gaat door”?  
 

Wat altijd doorgaat is ons SeniorenCafé. Wij zijn, 

behoudens feestdagen, iedere maandagmorgen 

vanaf 10.30 uur te vinden bij Lunchroom Beetje 

Bijzonder aan het Julianaplein 90. Bij de Elfste-

dentocht moet het ijs overal minimaal 15 centi-

meter dik zijn; bij ons is de eis dat de koffie 

smaakvol en warm is. Er is immers verschil tus-

sen ijs en eis. 

 

Hartelijke groeten van uw gastvrouwen: 

Fenny Volmers,  06-53612729 

Truus Vos,  035-6920694 
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Klassieke muziekochtend op donderdag 

6 februari door Claire Verlinden 

Mahler Festival te Amsterdam 

 

De klassieke muziek-

ochtend van Claire 

Verlinden gaat deze 

keer over Gustav Mah-

ler(1860-1911). In mei 

2025 wordt het grote 

Mahler Festival gehou-

den in het Concertge-

bouw, waarvoor alle 

kaarten al verkocht 

zijn. Een eeuw gele-

den, in 1920, was er in 

Amsterdam ook een 

groot Mahler Festival met als dirigent Mengel-

berg. Toen was Mahler al overleden. Het hon-

derdjarig jubileum van dat festival ging al twee 

keer niet door vanwege corona. 

Waarom zo’n herdenking? Mahler had een bij-

zondere band met Nederland, omdat hij het ge-

voel had, dat het Nederlandse publiek van zijn 

muziek hield. De toenmalige dirigent van het 

Concertgebouw, Willem Mengelberg, had al 

vroeg in de gaten hoe belangrijk Mahler als com-

ponist en dirigent was. Hij haalde Mahler naar 

Nederland. Mahler noemde Amsterdam zijn 

tweede muzikale vaderland. 

In onze muzieklezingen hadden we het al eerder 

over Mahler, zijn liederen en de symfonieën die 

daaruit voortkwamen; ook de beroemde Kinder-

totenlieder hebben we toen gehoord.  

Als voorbereiding op het Amsterdamse festival, 

waar we zeker online nog wel wat van zullen 

meekrijgen, wil Claire nu de vierde symfonie en 

stukjes uit 1 en 2 laten horen. Net zoals bij de 

Mattheuspassie van Bach, moet je er van gaan 

leren houden. Het komt niet altijd zomaar binnen; 

soms moet je er eerst iets meer van weten, maar 

anderzijds kun je er ook gewoon naar luisteren. 

Zijn muziek is soms heel spiritueel, heel gevoe-

lig, maar ook kinderlijk enthousiast, dichterlijk 

bevlogen en gewoon grappig. Zoals in het lied, 

dat zingt, hoe leuk de hemel is als je een engel 

bent. Musici die Mahler spelen noemen het spe-

len van zijn symfonieën vaak een topervaring! 

Symfonie nr 4 is de kortste symfonie, maar na-

tuurlijk veel te lang voor een muzieklezing. Dus 

die gaan we in fragmenten beluisteren, zodat 

jullie wel een indruk gaan krijgen. 

 

 

Voor zowel de Klassieke muziek- als de Kunst-

ochtenden geldt: 

Locatie: Wooncomplex Het Ravelijn, 

Graaf Lodewijklaan 156, 1412 AX Naarden. 

Tijd: van 10.30 uur tot ca. 12.30 uur. 

Entree: € 5,00 voor ASGM leden (op vertoon van 

de ledenpas), niet leden betalen € 7,00. 

U kunt per pin betalen. 

Wilt u bij binnenkomst koffie of thee dan kost  

dat € 0,50. Dit is gratis in de pauze. 

 

Handwerkclub 

 

Als u dit leest dan zijn de feestdagen en de jaar-

wisseling alweer voorbij. Ik hoop dat u goede da-

gen hebt gehad en een mooie start hebt gemaakt 

voor het jaar 2025. Op 8 januari zijn wij met drie 

dames minder begonnen. Eén van de drie is he-

laas overleden. Toen zij nog bij ons was vroeg ik 

haar soms: “Gaat het goed?” Dan knikte ze blij 

en ging weer rustig door met breien. De andere 

twee dames gaat het helaas wegens gezond-

heidsredenen niet meer lukken. Heel jammer.  

Wat zijn de dagen nog lang donker, maar eind 

januari zal het elke dag wat langer licht zijn, voor-

al als het zonnig weer is. Ik hoop, dat er het ko-

mende jaar weer mooi handwerk verricht zal wor-

den en wij weer gezellige en nuttige middagen 

zullen hebben. 

 

Wellicht handwerkt u graag en doet u dit alleen. 

Bij ons is het warm en wordt er gezellig gekletst, 

gebreid en gehaakt of er is iemand aan het  

borduren. Kom eens kijken bij ons op de Hand-

werkclub. Wij zijn er om de week op de woens-

dag van 14.00 uur tot 16.00 uur. 

De dagen dat wij deze maand handwerken zijn  

5 en 19 februari. 

Ons adres is. De Palmpit, Koekoeklaan 3 te Bus-

sum. 

 

Rita Beun-Kroonenburg, 

 06-46547533, 

 rita@beun.net 
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SeniorenCafé Huizen 

 

Lieve leden, 

Het nieuwe jaar is een maand oud. Wij zitten al-

weer in februari. Dit werd vroeger de sprokkel-

maand genoemd. De Romeinen noemden het 

oude Germaanse vrouwen- en vruchtbaarheids-

feest ‘spurcus’, wat smerig betekent. Van dit 

woord is het Oudnederlandse woord ‘sprokkelen’ 

afgeleid. Sprokkelen heeft dus niets te maken 

met hout rapen. Een andere verklaring is, dat het 

een oud woord is voor ‘springen’, de maand 

waarin het aantal dagen eens in de vier jaar ver-

springt. Februari komt 

van de Romeinse god 

Februus, de god van 

de onderwereld. In de 

oude Romeinse kalen-

der kwam februari niet 

voor. Er waren oor-

spronkelijk maar tien 

maanden in deze ka-

lender. Toen het jaar 

werd verdeeld in twaalf 

maanden werd de laat-

ste maand februari ge-

noemd. Het jaar begon dus in maart. Dat veran-

derde in 456 na Chr., toen januari de eerste 

maand werd en februari de tweede. 

Januari en februari zijn dus de laatste twee 

maanden die aan de kalender zijn toegevoegd. 

De Romeinen zagen de winter als een maandlo-

ze periode. Volgens een oude legende telt febru-

ari maar 28 dagen door een uit de hand gelopen 

kaartspel. Februari verloor dat spel en moest 

toen één dag van zijn maand afstaan aan januari 

en één dag aan maart. Maar dit is natuurlijk fol-

klore. Februari had echter in het verleden, ook in 

onze contreien, wel dertig dagen. En dat heeft 

deze maand in Ethiopië nog steeds. Daar heb-

ben ze twaalf maanden met ieder dertig dagen. 

En een dertiende maand met een beperkt aantal 

variabele dagen. 

Grappig te vermelden is, dat keizer Augustus, 

waarnaar deze maand vernoemd is, één dag van 

februari schrapte en die toevoegde aan augus-

tus. Daardoor had deze maand hetzelfde aantal 

dagen als juli, de maand die vernoemd is aan 

keizer Julius Caesar. Tja, niets menselijks is ook 

keizers vreemd. 

 

Wat ook niet vreemd is, is om eens een bezoek 

te brengen aan ons SeniorenCafé. U wordt er 

met open armen ontvangen.  

 

Probeer het eens. Wij zijn op de dinsdagen 11 

en 25 februari te vinden bij de sfeervolle Bras-

sershoeve aan de Waterstraat. Altijd vanaf 10.30 

uur. 

 

Hartelijke groeten, 

Rita Kemink,  035-8889462 en 

Nico de Vries,  035-5265517 

 

TV-hits van toen 

Floris 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Floris was een Nederlandse televisieserie uit 

1969, in twaalf afleveringen uitgezonden door de 

NTS en geregisseerd door Paul Verhoeven. 

De hoofdrollen werden gespeeld door Rutger 

Hauer (Floris) en Jos Bergman (Sindala). De se-

rie speelt in de 16e eeuw. 

In het verhaal strijden de Bourgondiërs steeds 

weer met hun vijanden uit Gelre en de Friezen. 

Met gemiddeld zo’n drie miljoen kijkers per afle-

vering, was het de best bekeken serie van 1969. 

De serie werd verschillende keren herhaald. 

 

Bron: Gerarduskalender 2022 

 

Geschiedenis 

 

Geschiedenis gaat bijna altijd 

over slechte mensen waar-

over men later niets dan 

goeds zegt. 

 

Friedrich Nietzsche,  

Duits filosoof en dichter 

(1844-1900) 
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Kunstochtend op donderdag 20 februari-

door Wim Dooge 

Rondreis door Umbrië 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In de tweede lezing over Umbrië zal ik met u 

dwars door deze mooie regio reizen. Te begin-

nen met Perugia met o.a. de fraaie dom, de 

prachtige fontein en het palazzo, dat voorheen 

de zetel van de plaatselijke magistraat was en 

waarin zich nu de nationale pinakotheek 

(schilderijenverzameling) bevindt.  

En daarna doen we een groot aantal steden en 

stadjes aan, die soms als arendsnesten tegen de 

heuvels lijken aangeplakt, zoals Spello, Trevi en 

Montefalco. In iedere stad of stadje is wel een 

hoogtepunt op het gebied van architectuur of 

beeldende kunst te vinden. 

 

Voor zowel de Klassieke muziek- als de Kunst-

ochtenden geldt: 

Locatie: Wooncomplex Het Ravelijn, 

Graaf Lodewijklaan 156, 1412 AX Naarden. 

Tijd: van 10.30 uur tot ca. 12.30 uur. 

Entree: € 5,00 voor ASGM leden (op vertoon van 

de ledenpas), niet leden betalen € 7,00. 

U kunt per pin betalen. 

Wilt u bij binnenkomst koffie of thee dan kost  

dat € 0,50. Dit is gratis in de pauze. 

 

 

 

 

 

 

Filosofieochtend op donderdag  

27 februari door Wim Dooge  
Hannah Arendt  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In de vorige lezing hebben we stilgestaan bij de 

jeugd en de studietijd van Hannah. Vervolgens 

bespraken wij haar proefschrift over het liefdes-

begrip bij Augustinus en haar tweede boek: een 

biografie over Rahel Varnhagen. In deze tweede 

lezing zullen we ons richten op haar grote studie 

over het totalitarisme, die in 1951 werd gepubli-

ceerd; een werk waardoor 

zij vooral onder (politieke) 

filosofen bekend werd. Dit 

boek bestaat uit drie kloe-

ke delen: Antisemitism, 

Imperialisme en Totalita-

risme. Ook zullen we aan-

dacht schenken aan haar 

boek uit 1963 Eichmann in 

Jeruzalem, waarmee zij 

wereldwijd bij een breed 

publiek bekendheid ver-

wierf. 

 

Voor de Filosofieochtend geldt: 

Locatie: Wooncomplex Het Ravelijn, 

Graaf Lodewijklaan 156, 1412 AX Naarden. 

Tijd: van 10.30 uur tot ca. 12.30 uur. 

Entree: € 7,50 voor ASGM leden (op vertoon van 

de ledenpas), niet leden betalen € 10,00. 

U kunt per pin betalen. 

Wilt u bij binnenkomst koffie of thee dan kost  

dat € 0,50. Dit is gratis in de pauze. 

 

Citaten van Albert Einstein 

Duits-Amerikaans natuurkundige (1879-1955) 

 

Een avond waarop iedereen het 

eens is, is een verloren avond. 

 

Voorstellingsvermogen is belang-

rijker dan kennis. 
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Busvakantie naar Ootmarsum 

Van 4 tot en met 8 november 

Op maandagmorgen werden wij in Naarden, 

Bussum en Huizen opgehaald. De bus zat, met 

40 deelnemers, vol. Rita en Nico waren onze be-

geleiders. Wij hadden er allemaal zin in en de 

stemming was prima, wat de hele week zo bleef. 

Onderweg naar Ootmarsum maakten wij een kof-

fiestop met gebak. In de middag bezochten wij 

het Openluchtmuseum Los Hoes. Hier kregen wij 

een indruk van hoe het vele jaren geleden was 

op het platteland. 

Op dinsdag bezochten wij het Bakkerij- en IJs-

museum en het Sagenmysterie. De ijsmakerij 

was dusdanig bekend, dat het ijsmerk door Uni-

lever werd overgenomen. Stapje voor stapje za-

gen wij de ontwikkeling van het ijsmaken.  

Na dit bezoek maakten wij met het treintje Bello 

een rondrit door Hellendoorn en omgeving. Na 

de lunch kregen wij een voorstelling in de Sagen-

schuur van het Sagenmysterie.  

Op woensdag bezochten wij de paardenmelkerij 

Sand en het Natuurmuseum. Na een uitgebreide 

presentatie van wat er allemaal met paardenmelk  

mogelijk is proefden wij paardenmelk en zelfs 

paardenlikeur. Na de lunch in het hotel gingen wij 

‘s middags naar het Natuurmuseum op de Hol-

terberg. Dit museum herbergt meer dan 11.000 

dieren en elf zogenaamde diorama’s.  

 

 

Het is het oudste en het grootste natuurmuseum 

in Nederland. ‘s Avonds was er bingo.  

Op donderdag gingen wij, na de koffie, naar het 

grensplaatsje Emsbüren. Hier staat de grootste 

perk- en potplantenkwekerij van Europa. Jaarlijks 

verlaten 300 miljoen planten de kassen. 

Er zijn ook tropische tuinen, waar ook exotische  

dieren zijn zoals aapjes, stokstaartjes en kroko-

dillen.  

‘s Avonds genoten 

wij van een uitge-

breid buffet met 

prachtige salades, 

die verrukkelijk 

smaakten. 

 

Vrijdag was alweer 

de laatste 

dag….koffers pak-

ken en de sleutels 

inleveren. Daarna 

gelegenheid om 

Ootmarsum te ver-

kennen of te winkelen. 

Na een warme lunch vertrokken wij weer richting 

het Gooi. 

 

Wij hebben een geweldige week gehad, waar wij 

vooral Rita en Nico heel dankbaar voor zijn. 

Het is wat ons betreft voor herhaling vatbaar.  

 

Joke Blommestein en Toos Vrakking. 
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Kerstlunch ASGM 

 

Het is alweer even geleden, maar op 11 decem-

ber namen ruim 80 personen deel aan onze 

kerstlunch. En daar kwamen dan nog zo’n 20 

leden van het Mannenkoor de Speuit uit Laren 

bij. Het was dus gezellig vol in de weer sfeervol 

aangeklede Wilhelminakerk in Bussum. 

Vorige jaren genoten wij samen met de leden 

van de Protestant Christelijke Ouderen Bond af-

deling Bussum, Naarden en Hilversumse Meent 

van de lunch. Helaas is deze vereniging inmid-

dels opgeheven. De opkomst was echter zonder 

meer verheugend te noemen. Bijna één derde 

van ons totale ledenbestand was aanwezig. Het 

programma zag er anders uit dan voorgaande 

jaren.  

Zo werd voor de lunch opgetreden door het Man-

nenkoor de Speuit uit Laren. De naam de Speuit 

is ontstaan doordat de oprichters van het koor 

leden van de vrijwillige brandweer waren. Er 

werd door het koor ook jarenlang in de brand-

weerkazerne geoefend.  

De mannen kregen de zaal met een aantal be-

kende kerstliederen goed in beweging en er werd 

ook uit volle borst meegezongen. Na een voor-

treffelijke lunch, luisterden wij naar een mooi en 

in deze tijd van mensen in nood, uiterst actueel 

kerstverhaal.  

Daarna was het weer tijd voor een optreden van 

de Speuit. Het enthousiasme van de heren sloeg 

weer over op de zaal en er ontstond een zeer 

gezellige sfeer. Dit resulteerde er ook in, dat na 

afloop van de lunch velen bleven zitten en onder 

het genot van een glaasje nog napraatten. 

Wij kijken terug op een zeer geslaagde middag 

en ongetwijfeld veel bezoekers met ons. 

Onze dank gaat weer uit naar het echtpaar Elly 

en Piet Vos en hun medewerk(st)ers. Dit voor de 

feestelijke inrichting van de zaal en de uitsteken-

de verzorging. 

 

Bestuur ASGM 

 

Van Chris Beun 

 

Beste lezers, 

Buiten is het grijs en grauw, al dagen achtereen. 

De kerstbomen staan, als ik dit schrijf, in volle 

glorie te glinsteren, want volgende week gaan 

velen van ons hoop ik aan de kersttafel zitten 

met familie, vrienden en ik hoop dat niemand 

wordt overgeslagen. Wij gaan nu alweer naar 

februari en ik wil u alsnog een heel mooi jaar toe-

wensen, met vooral de oorlogen de wereld uit en 

een goede gezondheid. Persoonlijk vind ik de 

afloop van de oorlogen essentieel voor de sa-

menleving en een goede gezondheid hoop ik 

voor iedereen. 

De laatste bustocht van dit jaar naar Bennekom 

op 3 december was een enorm succes.  

Wat heeft ons bestuur een lef om een persoon 

mee te nemen die aan een rolstoel gekluisterd 

zit. Hulde voor ons bestuur om een bus te huren 

met een lift voor rolstoelen. Volgens mij was het 

voor deze persoon in kwestie de dag van zijn le-

ven: ik zag hem glimmen van oor tot oor. Ik heb 

hem niet gesproken, maar ook op 11 december 

onze ‘Kerstbijeenkomst’ was hij erbij, grandioos! 

Iedereen heeft elkaar wel gezien en of gespro-

ken in dit nieuwe jaar en de eerste drie lezingen 

zijn inmiddels geweest. Kortom de maand januari 

is bijna voorbij en de dagen zijn aan het lengen. 

Zoals ik al in het vorige nummer had geschreven: 

Het is fantastisch dat Anneke Witte het van mij 

wil overnemen. In december is zij helaas geval-

len en kon daardoor een aantal keer niet mee-

doen. Gelukkig is het weer allemaal goed geko-

men en is zij inmiddels weer volop bezig.  

 

Hartelijke groet en blijf gezond! 

Chris Beun,  chris@beun.net  

 

Trouwen op vrijdag 

 

Gelooft u dat trouwen op een vrijdag ongeluk 

brengt? Natuurlijk, waarom zou vrijdag een uit-

zondering zijn? 

 

Wiet van Broeckhoven 

Belgisch mediapersoonlijkheid (1949-2019) 

mailto:chris@beun.net
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Concept-notulen Algemene Ledenverga-

dering ASGM van 14 november 2024 

 

1. Opening 

De voorzitter (Nico de Vries) heet iedereen wel-

kom.  

Hij vraagt de mobiele telefoon op stil of uit te zet-

ten. 

 

2. Mededelingen 

Aanwezig: 

Annelies Heijnen, penningmeester  

Rita Kemink, secretaris/verslag 

Nel Hoekstra, algemeen bestuurslid 

Nico de Vries, voorzitter 

 

Er zijn 22 aanwezigen, er is 1 stemmachtiging 

afgegeven en 7 personen hebben zich afgemeld. 

 

Nico meldt dat er ook dit jaar weer een RABO 

ClubSupport-actie heeft plaatsgevonden en dat 

er voor onze vereniging een opbrengst was van  

€ 1.262,25. Ook heeft hij gekeken naar het aantal 

leden dat een Rabobankrekening heeft. Dit zijn er 

56 waarvan er 11 geen internet hebben, dus ook 

niet kunnen stemmen. Hij dankt iedereen voor de 

op ons uitgebrachte stem. Er deden in onze regio 

208 verenigingen of clubs mee en wij zijn op de 

60ste plaats geëindigd. Een voor onze senioren-

vereniging mooi resultaat. 

Ook heeft hij gekeken naar de resultaten van de 

vorige jaren: 

2018 €    600,00  2022 €  1.860,00 

2019 € 1.070,00  2023 €     890,00 

2020 €    980,00  2024 €  1,260,00 

2021 €    970,00 

Hannie Walet merkt op dat zij een aantal jaren 

mist. (NB. in 2017 ontvingen wij € 1.070,00).  

 

3. Goedkeuring Notulen ALV d.d. 11 april 2024 

Chris Beun heeft moeite met één keer per jaar 

een ALV. De opzet van de ALV is, dat de leden 

de baas zijn en niet het bestuur. Hij vraagt zich 

ook af hoe de contributie vastgesteld kan worden 

als je geen begroting hebt opgesteld.  

Ook Hannie Walet vindt dat de contributie voor 

het volgende jaar niet in mei al kan worden vast-

gesteld. 

Nico antwoordt dat de opbrengsten en kosten bij 

onze vereniging nauwelijks schommelingen ver-

tonen. Er is dus in mei een goede inschatting te 

maken voor de situatie aan het eind van het jaar. 

Op basis hiervan kan dan in de ALV van mei de 

contributie voor het volgende jaar worden vastge-

steld.  

Vervolgens wordt door Chris Beun gevraagd hoe 

het gaat met de begroting. Volgens de statuten 

moet minimaal een maand voor sluiting van het 

boekjaar de begroting ter kennis van de bestuur-

ders worden gebracht. Gebruik is dat deze be-

groting in de Algemene Ledenvergadering be-

handeld wordt. Nico de Vries antwoordt dat dit 

niet persé in een ALV dient te gebeuren. Dit kan 

ook per bijlage in het ASGM nieuws of per mail. 

Leden kunnen dan desgewenst vragen stellen. 

Er staat niet in de statuten dat er twee Algemene 

Ledenvergaderingen per jaar gehouden dienen te 

worden. Dit vindt het bestuur, gezien de omvang 

en aard van de vereniging, maar ook gezien het 

aantal bezoekers aan de Ledenvergaderingen, 

niet noodzakelijk. 

De notulen worden vervolgens goedgekeurd met 

dank aan Rita Kemink. 

 

4. Aftreden en mogelijke herverkiezing van Rita 

Kemink per 1-1-2025 als bestuurslid. 

Lucie Wilmer merkt op dat volgens de statuten 

bestuursleden voor maximaal 4 jaar gekozen 

kunnen worden. Als er een vacature in het be-

stuur opgevuld wordt, wordt dit gekoppeld aan de 

functie en niet aan de persoon. De persoon die 

de vertrekkende bestuursfunctionaris opvolgt, 

zou volgens de statuten af moeten treden op het-

zelfde moment als degene wiens functie hij over-

neemt.  

Hannie Walet was secretaris. Zij was als be-

stuurslid herverkozen per 1.1.2020. En zou vol-

gens het door het bestuur opgestelde rooster van 

aftreden per 1.1.2024 aftreden. 

Haar functie werd, omdat zij penningmeester 

werd, per 1.1.2022 overgenomen door Rita 

Kemink. Rita was per 30 september 2021 be-

noemd in het bestuur en werd algemeen be-

stuurslid. De visie van Lucie Wilmer is dat Rita 

Kemink, omdat zij als secretaris in de functie van 

Hannie Walet trad, dus af had moeten treden per 

1.1.2024 en niet een jaar later. Hannie Walet me-

moreert vervolgens dat zij hierover het bestuur in 

februari 2024 een mail heeft gestuurd. Dit is cor-

rect. Haar is destijds medegedeeld dat het be-

stuur de statuten anders interpreteert en heeft in 

een mail deze interpretatie uitgelegd. 

Lucie Wilmer stelt vervolgens dat, als het bestuur 

besluit de procedure van aftreden van de be-

stuurders te wijzigen, wat zij overigens prima 

vindt, ook de statuten dienen te worden aange-

past.  

 

    vervolg op pagina 13 
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Dus als het bestuur nu de herbenoeming van 

Rita Kemink nu wil voorstellen en de ALV keurt 

dit goed, zouden volgens haar de statuten moe-

ten worden aangepast. 

 

Nico antwoordt dat het bestuur de statuten op dit 

punt anders leest.  

 

(Het volgende is aan deze notulen toegevoegd 

om deze discussie te verhelderen). 

Er was geen vacature in het bestuur. De leden 

kiezen een bestuurslid en geen functionaris zoals 

een voorzitter, penningmeester of secretaris. In 

de statuten staat dat het bestuur zelf zorgt voor 

de verdeling van de taken binnen het bestuur. 

Daarom is er, naar de mening van Nico, sprake 

van een herverdeling van taken. Rita was im-

mers al lid van het bestuur toen zij de functie van 

Hannie Walet overnam. In verband met het ver-

trek van Hannie Walet en de benoemingen van 

Nel Hoekstra en Annelies Heijnen is er destijds 

een nieuw rooster van aftreden opgesteld. Hierin 

is o.a. opgenomen dat Rita Kemink per 1.1.2025 

af zou treden.  

Einde van de toevoeging 

 

Chris Beun zegt vervolgens dat het niet om de 

persoon gaat, dus om Rita Kemink, maar om de 

functie. 

Nico geeft aan de statuten nogmaals door te ne-

men en vervolgens naar Lucie Wilmer, Hannie 

Walet en Chris Beun te reageren. 

Resultaat van dit alles is, dat de herbenoeming 

van Rita Kemink als bestuurslid niet heeft plaats-

gevonden tijdens deze ledenvergadering. For-

meel gezien is zij dus vanaf 1 januari 2025 geen 

bestuurslid meer. Volgens de mening van Lucie 

Wilmer en Hannie Walet is dit al het geval sinds 

1 januari 2024. 

Annelies Heijnen vraagt zich af wat dit allemaal 

concreet oplevert. Wij moeten als vereniging en 

bestuur wel verder. 

Rita Heijens vraagt waar de statuten te vinden 

zijn. Nico geeft aan dat deze op de website staan 

en ook verkrijgbaar zijn bij de secretaris. 

 

NB: Na de Algemene Ledenvergadering heeft 

Nico, per mail, aan Lucie Wilmer, Hannie Walet 

en Chris Beun de interpretatie van de statuten 

door het bestuur uitgelegd. Om het issue defini-

tief uit de wereld te helpen is de kwestie vervol-

gens voorgelegd aan Notaris Goossens te Bus-

sum. Deze geeft aan de wijze waarop het be-

stuur de statuten interpreteert, te delen. 

 

5. Begroting 2025 

Lucie Wilmer vertelde Nico de Vries voorafgaan-

de aan deze vergadering dat de begroting vooraf 

aan de leden beschikbaar dient te worden ge-

steld. Dit klopt; voorheen werden de leden in 

staat gesteld deze voorafgaand aan de vergade-

ring op te vragen bij de penningmeester. Dit is nu 

helaas niet gebeurd. 

 

Er staan geen verrassingen op de begroting. 

De grootste kostenpost is het drukwerk voor het 

ASGM Nieuws. 

Adriaan Berenschot vraagt wat PM betekent. 

PM betekent pro memorie oftewel geen uitsluitsel 

over het resultaat, vrij vertaald: deze post kost 

naar verwachting geen geld, maar brengt ook 

niets op. 

 

Hannie Walet vraagt of de kostenpost ICT-

ondersteuning/Website nieuw is. 

Nico antwoord dat dit de kosten zijn die wij ma-

ken voor onze website en de beveiliging van de 

apparatuur. 

Volgens Hannie Walet stond deze post er nooit 

op. 

Dat klopt; volgens Nico hebben wij deze herbe-

noemd. Wij hadden natuurlijk wel al kosten op dit 

gebied. Deze naamswijziging heeft plaatsgevon-

den om de duidelijkheid te vergroten. 

 

De begroting wordt vervolgens vastgesteld. 

 

6. Vaststelling contributie 2025 

Het bestuur stelt voor om de contributie voor 

2025 ongewijzigd te laten. 

Dus € 25,00 voor een lid, medebewoners op het-

zelfde adres betalen € 20,00. 

Dit voorstel wordt met applaus ontvangen. 

 

Rita Beun vraagt hoeveel leden wij momenteel 

hebben. Dit zijn er 243. 

 

7. Ontwikkelingen Federatie Algemene Senioren- 

\verenigingen (FASv) 

Nico geeft uitleg over de huidige stand van za-

ken. De Federatie heeft recentelijk het lidmaat-

schap bij De Koepel Gepensioneerden opge-

zegd. Waarschijnlijk omdat kleine verenigingen 

nu rechtstreeks lid kunnen worden van De Koe-

pel Gepensioneerden. Dit gaat ten koste van 

FASv. 
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Woensdag 20 november 2024 is er een ALV van 

FASv, waarbij Annelies Heijnen en Nico de Vries 

ons zullen vertegenwoordigen. 

Hier verwachten wij te horen waarom het lidmaat-

schap bij De Koepel is opgezegd. 

Ook zal de opzet en toekomst van FASv ter spra-

ke komen. 

Voor iedere provincie kunnen 2 leden van Senio-

renverenigingen zitting hebben in de  

Federatieraad; er zijn er nu nog maar 7 leden en 

dus 17 vacatures. 

Het bestuur van FASv bestaat nog maar uit 1 

persoon en dat is de secretaris. Ook is er een 

bestuursondersteuner. 

De penningmeester/waarnemend voorzitter van 

FASv heeft in mei jl. zijn functies neergelegd. 

Lidemey Visser vraagt zich af wat voor nut het 

nog heeft om lid te blijven van FASv. Is er mis-

schien een mogelijkheid om terug te gaan naar 

de ANBO?  

Hannie Walet vraagt of wij ons bij De Koepel kun-

nen aansluiten. Dat kan. 

Nico de Vries legt uit dat De Koepel een landelij-

ke organisatie van verenigingen van gepensio-

neerden en ouderen is. Het aantal leden be-

draagt ca. 150.000. 

Het lidmaatschap bij de Koepel kost € 2,10 per 

lid. 

 

De belastinginvulservice en de ledenadministra-

tie, zijn naast de belangenvertegenwoordiging de 

belangrijkste redenen voor het lidmaatschap bij 

FASv. 

Onze belastinginvullers worden nu ook al gecerti-

ficeerd door de ANBO. 

Ook hebben wij al een alternatief voor de leden-

administratie achter de hand. 

Het stopzetten van het lidmaatschap bij FASv 

heeft dus geen grote consequenties. 

Hannie Walet vraagt wat er met het behoorlijke 

vermogen van FASv kan gaan gebeuren bij liqui-

datie van FASv. Gaat dit substantieel terug naar 

de verenigingen? 

De doelstelling van onze vereniging is onder 

meer belangenbehartiging van onze leden. Hoe 

worden deze twee zaken opgelost? 

Nico de Vries begint met het tweede deel van de 

vraag en wil eerst de ALV van 20 november bij 

FASv afwachten. Belangenbehartiging kan ook 

op lokaal niveau.  

Op de vraag wat er mogelijk gaat gebeuren met 

het vermogen van FASv, kan op dit moment nog 

geen antwoord worden gegeven.  

Er is geen duidelijk zicht op de financiële situatie 

van FASv. Sinds 2019 tot op heden heeft geen 

kascontrole plaatsgevonden. Dit om allerlei rede-

nen. Na het neerleggen van de functie van de 

penningmeester is de administratie opgehaald en 

bij een extern bureau neergelegd.  

Lidemey Visser vraagt of men ook aansprakelijk 

kan worden gesteld. 

Nico meldt dat sinds de invoering van de Wet 

bestuur en toezicht rechtspersonen (Wbtr), die op 

1 juli 2021 van kracht is geworden, individuele 

bestuursleden in privé aansprakelijk kunnen wor-

den gesteld en mogelijk strafbaar zijn. 

Nico de Vries heeft vooruitlopend op de ALV van 

20 november een aantal schriftelijke vragen aan 

het bestuur van FASv gesteld.  

Hannie Walet vraagt hoe de uitkomst van de ver-

gadering bij FASv naar de leden gecommuni-

ceerd gaat worden.  

Nico antwoordt dit op onze volgende ALV in mei 

te doen. Hannie Walet geeft aan dit te laat te vin-

den. 

 

8. Rondvraag 

Nico vestigt nog even de aandacht op onze kerst-

lunch van 11 december en de dagtocht van 3 de-

cember; er zijn nog slechts enkele plaatsen be-

schikbaar. 

Lucie Wilmer vraagt wat de achterliggende ge-

dachte is om ook niet-leden (bijvoorbeeld een 

vriendin) uit te nodigen voor onze kerstlunch. 

Nico de Vries antwoordt dat dit een stukje promo-

tie voor onze vereniging is. 

Hannie Walet merkt op dat zij de uitnodiging voor 

de Kerstlunch niet heeft ontvangen. Kennelijk is 

deze mail niet goed doorgekomen.  

Nico de Vries zal deze nogmaals aan alle leden 

verzenden. 

Lidemey Visser hoopt dat wij bij de volgende ALV 

aangesloten zijn bij een andere belangenvereni-

ging.  

 

9. Sluiting 

Frank Zindler merkt op dat wij ons gelukkig mo-

gen prijzen met ons bestuur, zeker gezien het feit 

dat andere verenigingen worden opgeheven om-

dat er geen bestuur meer te vinden is. 

Nico de Vries bedankt Anjo van Hassel en Rita 

Beun voor alle kopjes koffie en sluit vervolgens 

de vergadering onder dankzegging voor ieders 

inbreng en aanwezigheid. 

 

Na afloop van de vergadering genieten wij van de 

mooie film over Antarctica en de uitleg hierbij van 

Annelies Heijnen. 
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Algemene Seniorenvereniging Gooise Meren 
Aanmeldingsformulier lidmaatschap Algemene Seniorenvereniging Gooise Meren (ASGM) 

 

Hierbij word ik lid van de Algemene Seniorenvereniging Gooise Meren. 

 

M/V (doorhalen wat niet van toepassing is) 

Voorletters………………………………………….Voornaam………………………………………….. 

Naam…………………………………………………………………………………………… 

Adres/huisnummer........……………………………………………………………………… 

Postcode……………………………………………………………………………………….. 

Woonplaats…………………………………………………………………………………..... 

 

Mijn IBAN-nummer:……………………………………………………………………………. 

 

Geboortedatum………………………………………………………………………………... 

Telefoon en/of mobiel nr.……………………………………………………………………… 

E-mailadres…………………………………………………………………………………….. 

 

Ondergetekende geeft hierbij toestemming aan de Algemene Seniorenvereniging Gooise Meren 

om het contributiebedrag jaarlijks af te schrijven. 

 

Het lidmaatschap per kalenderjaar bedraagt € 25,00 en voor de 2e persoon woonachtig op hetzelfde 

adres bedraagt dit € 20,00. Wordt u na 1 juli lid dan betaalt u voor dat jaar € 12,50, de 2e persoon op het-

zelfde adres betaalt dan € 10,00. 

U machtigt de Algemene Seniorenvereniging Gooise Meren om 1x per jaar de contributie te incasseren 

van uw bankrekening. Dit zal plaatsvinden tegen het einde van de 1e maand van het kalenderjaar. 

Hoe bent u in contact gekomen met de ASGM?.......................................................................... 

 

Privacy Policy  

In het kader van de Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) verleent u toestemming aan 

ASGM om bovenstaande gegevens in haar ledenadministratie te verwerken en daaruit voortvloeiend uw 

adresgegevens te gebruiken voor het bezorgen van ons blad ASGM Nieuws en/of andere ASGM-

publicaties. De volledige Privacy Policy vindt u op onze website; www.seniorenvereniginggooisemeren.nl  

 

Datum:……………………….. ….Handtekening…………………………………………   

 

U gelieve het aanmeldingsformulier ingevuld en ondertekend in te leveren bij of te zenden aan: 

Mw. R. Kemink, de Regentesse 110, 1273 JZ Huizen,  

 secretariaat@seniorenvereniginggooisemeren.nl 
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Colofon 
ASGM Nieuws verschijnt maandelijks, uitgezonderd januari 
en augustus. 
 

Bestuur 

Voorzitter: Nico de Vries,  035-5265517  
 voorzitter@seniorenvereniginggooisemeren.nl 

Penningmeester: Annelies Heijnen,  035-6950722 
 penningmeester@seniorenvereniginggooisemeren.nl 

1e  Secretaris: Rita Kemink,  035-8889462  
 secretariaat@seniorenvereniginggooisemeren.nl 

2e  Secretaris: vacant 
Algemeen bestuurslid: Nel Hoekstra,  035-6910276 

 alg.bestuurslid@seniorenvereniginggooisemeren.nl 
 

AVG-coördinator 
Nico de Vries,  035-5265517 

 avg@seniorenvereniginggooisemeren.nl 
 

Redactie ASGM Nieuws 
 redactie@seniorenvereniginggooisemeren.nl 

 

Distributiebegeleider 
Uitgifte ASGM Nieuws, Rieky de Graaf 

 035-6937839,  riekydegraaf@hotmail.com 
 

Ledenadministratie 
Rita Kemink 

 secretariaat@seniorenvereniginggooisemeren.nl 
 

Correspondentieadres 
De Regentesse 110, 1273 JZ Huizen 

 secretariaat@seniorenvereniginggooisemeren.nl 
 

Lid worden van de ASGM 
Het lidmaatschap bedraagt € 25,00 per jaar, voor een 
tweede persoon woonachtig op hetzelfde adres betaalt u  
€ 20,00. Als lid kunt u profiteren van collectiviteitskorting op 
uw zorgverzekering. Tevens kunt u, tegen een kleine ver-
goeding, deskundige hulp krijgen bij uw belastingaangifte. 
Op de website vindt u een aanmeldformulier. 
 

Opzeggen 
U kunt uw lidmaatschap uiterlijk 1 maand voor het einde 
van het kalenderjaar opzeggen. 
 

Website 
www.seniorenvereniginggooisemeren.nl 
 

Bankrekening 
NL07RABO0314029087, ten name van ASGM. 
 

Advertenties 
Het bestuur is niet verantwoordelijk voor de inhoud van de 
advertenties in het ASGM Nieuws. 
 

Regels voor bustochten 

Aanmelding 
Telefonisch van maandag t/m vrijdag bij: 
Rita Kemink ,  035-8889462 
Nico de Vries,  035-5265517 

Betaling 
Uw betaling moet op de vermelde datum staan bijgeschre-
ven op rekening NL07RABO0314029087, t.n.v. ASGM 
onder vermelding van datum van de busreis en naam 
(namen). 
Als de betaling niet op de bij de busreis vernoemde datum 
is ontvangen, kunt u niet mee. Als er minder dan vijfentwin-
tig aanmeldingen zijn, gaat de dagtocht niet door. U krijgt 
dan hiervan bericht en het geld wordt aan u teruggestort.  

Diëten 
Als u bepaalde producten niet mag eten, geeft u dat dan 
op bij het aanmelden. 
 


